
PROTOKÓŁ NR 45/14

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Rewizyjnej,

które odbyło się 11 sierpnia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:15.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Adam Bierowski,

5. Mariusz Kubiak,

6. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Anna  Klepacz,  Teresa  Szczepańska,  Maria  Zielińska,  Krzysztof

Kapała, Roman Kołodziej, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby: 

7. Mirosław Górecki,

8. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego  przekazania  gruntu  pod  budowę

Stacji Sportów Zimowych.

3. Omówienie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2014 rok.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji prowadził przewodniczący K.B.P.iF. P. Artur Wrona.

Ad. 2  Radni prosili Pana Burmistrza o szersze omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na oddanie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kowary w nieodpłatne użytkowanie w trybie

bezprzetargowym na rzecz Stacji Sportów Zimowych i Paralotniarstwa Kowary Spółka z o. o. w celu realizacji

Inwestycji.

Pan  Burmistrz  oznajmił  że  wycena  gruntu  będzie  wkrótce  wykonana.  Warunkiem  powstania  i

funkcjonowania wyciągów jest budowa drogi z ul. Rejtana na Podgórze. 

Jeżeli Gmina nie przekaże gruntów nie będzie wyciągów. Urząd Miejski zyska środki jakie Spółka odzyska z

VAT-u.

Istnienie wyciągów i infrastruktury około wyciągów przyczyni się do ożywienia życia w Kowarach, zapewni

zmniejszenie bezrobocia co wpłynie na zwyżkę budżetu.
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Ad. 3 Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 r.

Radni mieli obiekcje co do zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 5.500 zł na wniosek Dyrektora MSR z

dnia 30 lipca 2014 r.

Środki  te  MSR  pozyskał  za  udostępnienie  gruntu  pod  PSZOK  –  zbiórka  niektórych  odpadów  (sprzętu

elektrycznego) odbywa się na terenie MSR.

Radni uważają że te środki winny wrócić do budżetu gminy (jednogłośnie).

Ad. 4 W sprawach różnych radni dyskutowali o cząstkowych naprawach dróg.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. K.B.P.iF. negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2014 r. (za – 0

przeciw 4, wstrzym. - 2)

2.  K.B.P.iF.  wnioskuje o przesunięcie środków w kwocie 5.500 zł  z działu 754 na dział  70001 tj.

remonty mieszkań komunalnych i socjalnych. (ZEZK)

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                          Budżetu, Planowania i Finansów;     

                                                                                                                                   Rewizyjnej
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